

期刊論文

張文馨、陳思羽、季力康 (2012)運動熱情與主觀幸福感的關係：正向情緒的中介效果。體育學報，45(4), 301-310。

季力康、陳思羽、葉允棋、江衍宏(2013)中文版「教練—選手關係問卷」之編製。大專體育學刊，15(4), 429-438。

陳思羽、季力康(2015)自我效能的延伸：三重效能信念模式。中華體育季刊，29(1), 59-66。

陳思羽、洪建智、季力康(2016)三重效能信念對大學網球選修課表現之預測。大專體育學刊，18(3), 211-220。

陳思羽、張文馨、季力康 (2016)知覺教練自主支持與主觀幸福感的關係：國高中體育班學生同儕動機氣候的中介效果。文化體育季刊，35-48。

研討會論文

Chen, Wenshin., Chen, Szuyu. (2011). Passion for athlete and the effect on subjective well-being: The mediating role of positive emotion. *2011 European Congress of Sport Psychology, Madeira, Portugal.*

Chen, Szuyu. (2011). Gender Invariance of Coach-Athlete Relationship Questionnaire Among Taiwanese Collegiate Athletes. *2011 The 6th Taipei ASPASP International Congress on Sport Psychology, Taipei, Taiwan.*

Chi, Likang , Chen, Kate. (2012). The effect of positive affect on building mental resilience and predicting performance and satisfaction among collegiate athletes. *2012 North American Society for the Psychology of Sport and Physical Activity, Hawaii, United States.*

Chen, Szuyu, Chi, Likang. (2013). The prediction of tripartite efficacy beliefs model on performance of college tennis course. *The ISSP 13th World Congress of Sport Psychology, Beijing, China.*

Chen, Szuyu, Chi, Likang. (2014). Coping strategy as mediator between sport resilience and performance satisfaction: an investigation among college student—athletes. *7th Asian South Pacific Association of Sport Psychology International Congress, Tokyo, Japan.*

Chi, Likang, Chen, Szuyu, Chang, Wenshin. (2014). Tripartite Efficacy Beliefs in Coach—Athlete Dyads- An Examination Using Actor—Partner Interdependence Model. *7th Asian South Pacific Association of Sport Psychology International Congress, Tokyo, Japan.*

Chi, Likang , Chen, Szuyu. (2015). The Adaptation Experienced by Taiwanese Professional Baseball Players in the United States *2015 North American Society for the Psychology of Sport and Physical Activity, Portland, United States.*

Chen, Szuyu, Chi, Likang. (2015). The mediating role of perceived coach autonomy-support behavior in the relationships between attachment styles, well-being, and perceived competence among high school student-athletes. *2015 North American Society for the Psychology of Sport and Physical Activity, Portland, United States.*

Chi, Likang , Chen, Szuyu. (2016). The Challenges and Coping Strategies Experienced by Taiwanese Professional Baseball Players in the United States. *The 21st Annual Congress of the European College of Sport Science, Vienna, Austria.*